



الإدارة العامة لشؤون الوافدين – وزارة الداخلية

المملكة العربية السعودية

7 ديسمبر 2022

تحية طيبة وبعد،

تقوم منظمة Global Detention Project بإعداد بحث حول غير المواطنين (المهاجرين) المحتجزين في الخليج. عليه، نأمل في تحديد موعد للتحدث معكم أو تلقي ردكم على بعض الأسئلة عبر البريد الإلكتروني بخصوص ما يلي:

1- معلومات حول عدد المقبوض عليهم أو المحتجزين من المهاجرين لأسباب تتعلق بوضع تأشيرة الهجرة الخاصة بهم، بما في ذلك إحصاءات مفصلة عن النساء والرجال والأطفال وذلك للأعوام 2019 و 2020 و 2021

2- معلومات عن عدد الأشخاص الذين تم ترحيلهم خلال كل عام من الأعوام لأسباب تتعلق بالهجرة

3- قائمة المنشآت المستخدمة حالياً لديكم كمراكز توقيف الأشخاص لأسباب تتعلق بالهجرة

وختاماً، نتطلع الى الرد من وزاراتكم الموقرة. ويسعدنا الرد على أي أسئلة قد تكون لديكم حول بحثنا.

مع خالص التحيات،

منظمة Global Detention Project



To the Planning and Statistics Authority,

Kingdom of Saudi Arabia

7 December 2022

Greetings,

The Global Detention Project is seeking information on the situation of detained migrants in Saudi Arabia. We would kindly request a written response or a time to speak with you to understand the following:

- 1- Information about the number of non-citizens detained or arrested in 2019, 2020, and 2021 for reasons related to their immigration visa status, including disaggregated statistics on women and men and children;
- 2- Information on the number of people deported during each of those years for immigration reasons;
- 3- A list of facilities currently used in Saudi Arabia for detaining people for immigration-related reasons.

We look forward to hearing from you and are happy to answer any questions you may have about our research.

Best regards,

Global Detention Project.



الى هيئة حقوق الإنسان

المملكة العربية السعودية

7 ديسمبر 2022

تحية طيبة وبعد،

تقوم منظمة Global Detention Project بإعداد بحث حول غير المواطنين (المهاجرين) المحتجزين في الخليج. عليه، نأمل في تحديد موعد للتحدث معكم أو تلقي ردكم على بعض الأسئلة عبر البريد الإلكتروني بخصوص ما يلي:

1- معلومات حول عدد المقبوض عليهم أو المحتجزين من المهاجرين لأسباب تتعلق بوضع تأشيرة الهجرة الخاصة بهم، بما في ذلك إحصاءات مفصلة عن النساء والرجال والأطفال وذلك للأعوام 2019 و 2020 و 2021

2- معلومات عن عدد الأشخاص الذين تم ترحيلهم خلال كل عام من الاعوام لأسباب تتعلق بالهجرة

3- قائمة المنشآت المستخدمة حالياً لديكم كمر اكز توقيف الأشخاص لأسباب تتعلق بالهجرة

وختاماً، نتطلع الى الرد من وزارتك الموقرة. ويسعدنا الرد على أي أسئلة قد تكون لديكم حول بحثنا.

مع خالص التحيات،

منظمة Global Detention Project



To the Saudi Human Rights Commission,

Kingdom of Saudi Arabia

7 December 2022

Greetings,

The Global Detention Project is seeking information on the situation of detained migrants in Saudi Arabia. We would kindly request a written response or a time to speak with you to understand the following:

- 1- Information about the number of non-citizens detained or arrested in 2019, 2020, and 2021 for reasons related to their immigration visa status, including disaggregated statistics on women and men and children;
- 2- Information on the number of people deported during each of those years for immigration reasons;
- 3- A list of facilities currently used in Saudi Arabia for detaining people for immigration-related reasons.

We look forward to hearing from you and are happy to answer any questions you may have about our research.

Best regards,

Global Detention Project.



الى وزارة الموارد البشرية والتنمية الاجتماعية

المملكة العربية السعودية

7 ديسمبر 2022

تحية طيبة وبعد،

تقوم منظمة Global Detention Project بإعداد بحث حول غير المواطنين (المهاجرين) المحتجزين في الخليج. عليه، نأمل في تحديد موعد للتحدث معكم أو تلقي ردكم على بعض الأسئلة عبر البريد الإلكتروني بخصوص ما يلي:

1- معلومات حول عدد المقبوض عليهم أو المحتجزين من المهاجرين لأسباب تتعلق بوضع تأشيرة الهجرة الخاصة بهم، بما في ذلك إحصاءات مفصلة عن النساء والرجال والأطفال وذلك للأعوام 2019 و 2020 و 2021

2- معلومات عن عدد الأشخاص الذين تم ترحيلهم خلال كل عام من الاعوام تتعلق بالهجرة

3- قائمة المنشآت المستخدمة حالياً لديكم كمراكز توقيف الأشخاص لأسباب تتعلق بالهجرة

وختاماً، نتطلع الى الرد من وزاراتكم الموقرة. ويسعدنا الرد على أي أسئلة قد تكون لديكم حول بحثنا.

مع خالص التحيات،

منظمة Global Detention Project



To the Ministry of Human Resource and Social Development,

Kingdom of Saudi Arabia

7 December 2022

Greetings,

The Global Detention Project is seeking information on the situation of detained migrants in Saudi Arabia. We would kindly request a written response or a time to speak with you to understand the following:

- 1- Information about the number of non-citizens detained or arrested in 2019, 2020, and 2021 for reasons related to their immigration visa status, including disaggregated statistics on women and men and children;
- 2- Information on the number of people deported during each of those years for immigration reasons;
- 3- A list of facilities currently used in Saudi Arabia for detaining people for immigration-related reasons.

We look forward to hearing from you and are happy to answer any questions you may have about our research.

Best regards,

Global Detention Project.



الى الهيئة العامة للإحصاء

المملكة العربية السعودية

7 ديسمبر 2022

تحية طيبة وبعد،

تقوم منظمة Global Detention Project بإعداد بحث حول غير المواطنين (المهاجرين) المحتجزين في الخليج. عليه، نأمل في تحديد موعد للتحدث معكم أو تلقي ردكم على بعض الأسئلة عبر البريد الإلكتروني بخصوص ما يلي:

1- معلومات حول عدد المقبوض عليهم أو المحتجزين من المهاجرين لأسباب تتعلق بوضع تأشيرة الهجرة الخاصة بهم، بما في ذلك إحصاءات مفصلة عن النساء والرجال والأطفال وذلك للأعوام 2019 و 2020 و 2021

2- معلومات عن عدد الأشخاص الذين تم ترحيلهم خلال كل عام من الاعوام تتعلق بالهجرة

3- قائمة المنشآت المستخدمة حالياً لديكم كمراكز توقيف الأشخاص لأسباب تتعلق بالهجرة

وختاماً، نتطلع الى الرد من وزاراتكم الموقرة. ويسعدنا الرد على أي أسئلة قد تكون لديكم حول بحثنا.

مع خالص التحيات،

منظمة Global Detention Project



To the General Authority for Statistics,

Kingdom of Saudi Arabia

7 December 2022

Greetings,

The Global Detention Project is seeking information on the situation of detained migrants in Saudi Arabia. We would kindly request a written response or a time to speak with you to understand the following:

- 1- Information about the number of non-citizens detained or arrested in 2019, 2020, and 2021 for reasons related to their immigration visa status, including disaggregated statistics on women and men and children;
- 2- Information on the number of people deported during each of those years for immigration reasons;
- 3- A list of facilities currently used in Saudi Arabia for detaining people for immigration-related reasons.

We look forward to hearing from you and are happy to answer any questions you may have about our research.

Best regards,

Global Detention Project.